
Protokół    Nr   XLVIII/21     

XLVIII   Sesji   Rady   Miasta   Piły     

która   odbyła   się   28   września   2021   r.     

zdalny   tryb   obradowania   
(czas   trwania   godz.12.00   -15:45)   

  
Ad   1.     
Sprawy   regulaminowe.     

Obrady  XLVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła   Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady            
Miasta   Piły.     

Przewodnicząca  Rady   odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego           

ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą                 

urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie                

danych  osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i                

innych  danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny            

wobec   tych   osób   spełniany   jest   poprzez:     

●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią  informacji,               

dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,     

●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych         

na   drzwiach   wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły  zapoznała               

się   z   treścią   informacji”.     

    

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   powitała  radnych.  W   imieniu  swoim  oraz  pań  i                

panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,  którzy  nas  oglądali              

za   ich   pośrednictwem.     

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie  uruchomiona            

procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej  obecności  poprzez  naciśnięcie            

przycisku   ,,obecny” .  Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych             

uchwał.   Obecnych   było   22   radnych   (nieobecna   radna   Magdalena   Pabich)   
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Porządek   obrad.   

1. Sprawy   regulaminowe.   

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach          

pomiędzy   XLIV   a   XLVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły    -   druk   679.   

3. Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,           

zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  22  maja  2021  r.              

do   10   września   2021   r.   -   druk   678.   

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody          

na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy  Mieszkaniowej  w  Pile  sp.  z  o.o.            

-   druk   693.   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  złożenie             

wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa           

na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  spółce  Społeczna  Inicjatywa           

Mieszkaniowa   w   Pile   sp.   z   o.   o.   -   druk   694.   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie             

przez   Gminę   Piła   darowizny   nieruchomości   na   rzecz   Skarbu   Państwa   -   druk   682.   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców             

pierwszeństwa   w   nabyciu   budynków   użytkowych   (garaży)   -   druk   683.   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od              

żądania  zwrotu  bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  udziału  w  nieruchomości           

niezabudowanej   położonej   przy   ul.   XXXXX    w   Pile   -   druk   684.   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy             

pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem         

w   nieruchomości   wspólnej   -   druk   685.   

10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy             

pierwszeństwa  w  nabyciu  budynku  mieszkalnego  położonego  przy         

ul.   Tucholskiej   33   w   Pile   druk   686.   

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy             

pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem         

w   nieruchomości   wspólnej   druk   687.   

12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy             

pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem         

w   nieruchomości   wspólnej   -   druk   688.   

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody          

na  wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku           

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   -   druk   689.   

  

  
2   



14. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody          

na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i            

dzierżawy   -   druk   690.   

15. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody          

na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  w  Pile  przy  ul.  Motylewskiej  oraz            

odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia    umowy   -   druk   691.  

16. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody          

na  wynajęcie  nieruchomości  położonej  w  Pile  przy  ul.  gen.  Sikorskiego  oraz             

odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu          

-   druk   692.   

17. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  –  strefa  lotnisko        

-   druk   695   załącznik   gml   695.  

18. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Mickiewicza  -           

druk   696   załącznik   gml   696.   

19. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu           

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wapiennej          

i   Żwirowej   -   druk   697   załącznik   gml   697.   

20. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  aktualności  studium  uwarunkowań  i             

kierunków   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   -   druk   698.   

21. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia         

do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania          

przestrzennego   miasta   Piły   -   druk   699.   

22. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Piły,  informacja         

o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  informacja          

o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  samorządowych  instytucji  kultury  za           

pierwsze   półrocze   2021   roku   -   druk   nr   701.   Opinia   RIO   -   druk   nr   702.   

23. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej            

problemu  uciążliwości  i  skutków  odpalania  fajerwerków  oraz  petard  w  czasie            

Sylwestra   i   Nowego   Roku   -   druk   700.   

24. Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   -   druk   680.   

25.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.   

26.Zamknięcie   obrad.   
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*   *   Anonimizacja   danych   osobowych   na   podstawie   art.   5   ust.   1   i   2   ustawy   z   dnia   6   września   2001   

r.   o   dostępie   do   informacji   publicznej   (Dz.   U.   z   2020   r.   poz.   2176)   oraz   art.   24   ust.   1   

Rozporządzenie   Parlamentu   Europejskiego   i   Rady   (UE)   2016/679   z   dnia   27   kwietnia   2016   r.   w   

sprawie   ochrony   osób   fizycznych   w   związku   z   przetwarzaniem   danych   osobowych   i   w   sprawie   

swobodnego   przepływu   takich   danych   oraz   uchylenia   dyrektywy   95/46/WE   (ogólne   rozporządzenie   

o   ochronie   danych   Dz.   Urz.   UE   –   4.5.2016   PL   z   późn.   zm.).   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała  c zy  są  propozycje  do  dzisiejszego              

porządku   obrad.   

  

Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  KSWiP   złożyła  wniosek  formalny  w  sprawie  zmiany             

porządku  obrad  sesji  i  odesłanie  uchwały  dotyczącej  sprawy  rozpatrzenia  skargi  na  prezydenta              

miasta.Piły  druk  381  do  komisji  -  ponieważ  pojawiły  się  nowe  okoliczności  wyjaśniające  w  sprawie  i                 

komisja   skarg   wniosków   i   petycji   musi   ponownie   podejść   do   tej   skargi.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła   głosowanie  w  sprawie  wniosku             

dotyczącego    zmiany   porządku   obrad   dzisiejszej   sesji    .     
  

Rada  przyjęła  wniosek  bezwzględną  większością  głosów  wynikiem  głosowania:         

21   głosów   „za”,    1   głos   „wstrzymujący   się”   (głosowało   22   radnych).   

  

Punkty   od   numeru   24   do   27   otrzymują   numerację   od   23   do   26     

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Zdzisławę  Karpińską  -            

wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XLIV  sesji              

Rady   Miasta   Piły.   

Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta   odczytała   informację         

w  sprawie  protokołu  z   XLIV  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z   XLIV                   

sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:05:57   do   00:09:48   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca            

Rady  Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej            

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z    XLIV     sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

  

Rada   przyjęła   wniosek     wynikiem   głosowania:   21    głosów   „za”    (głosowało   21   radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Zdzisławę  Karpińską  -            

wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XLV  sesji             

Rady   Miasta   Piły.   

Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta   odczytała   informację         

w  sprawie  protokołu  z   XLV  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z   XLV                   

sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:11:42   do   00:13:35   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca            

Rady  Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej            

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z    XLV     sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.   
  

Rada   przyjęła   wniosek     wynikiem   głosowania:   22    głosów   „za”    (głosowało   22   radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Zdzisławę  Karpińską  -            

wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XLVI  sesji              

Rady   Miasta   Piły.   

Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta   odczytała   informację         

w  sprawie  protokołu  z   XLVI   sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z   XLVI                   

sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:15:13   do   00:16:34   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca            

Rady  Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej            

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z    XLVI      sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.   
  

Rada   przyjęła   wniosek     wynikiem   głosowania:   22    głosów   „za”    (głosowało   22   radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Zdzisławę  Karpińską  -            

wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XLVII  sesji              

Rady   Miasta   Piły.   

Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta   odczytała   informację         

w  sprawie  protokołu  z   XLVII   sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z                  

XLVII     sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:17:57   do   00:20:47   
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W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca            

Rady  Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej            

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z    XLVII     sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.   
  

Rada   przyjęła   wniosek     wynikiem   głosowania:   22    głosów   „za”    (głosowało   22   radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

Ad.2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XLIV  a             

XLVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły   .  

  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionej   informacji?   

  
Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.     
  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.3   

Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania              

uchwał   Rady   Miasta   Piły   od   22   maja   2021   r.   do   10   września   2021   r.     
  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionego   sprawozdania?   
  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:23:02   do   00:24:03   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:24:23   do   00:27:05   
  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:27:16    do   00:27:51   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:28:00   do   00:28:22   

  

Krzysztof   Szewc   -   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:28:28   do   00:29:07   
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Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:29:16   do   00:29:41   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:29:46   do   00:31:03   

  
Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

Ad.4   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy               

Mieszkaniowej   w   Pile   sp.   z   o.o.     
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej   Bogdan             

Kopeć   -   kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego.     
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Bogdana  Kopcia  -  kierownika  Biura             

Nadzoru   Właścicielskiego    o   przybliżenie   uchwały.   

Bogdan   Kopeć   -   kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego    przedstawił   projekt   uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:31:46   do   00:36:05   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  6  głosów  „za”  ,  1  głos               

„wstrzymujący   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:36:19   do   00:36:30   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie,   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:36:41   do   00:37:00   
  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:37:21   do   00:39:22   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:39:31   do   00:44:54   
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W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy  „przeciw”             

(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/493/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.5   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  złożenie  wniosku  o  wsparcie  ze                 

środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w            

tworzonej   spółce   Społeczna   Inicjatywa   Mieszkaniowa   w   Pile   sp.   z   o.   o.     
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej   Bogdan             

Kopeć    -    kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego.     
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Bogdana  Kopcia  -  kierownika  Biura             

Nadzoru   Właścicielskieg    o   przybliżenie   uchwały.   

Bogdan   Kopeć   -   kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego    przedstawił   projekt   uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:46:46   do   00:47:40   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  6  głosów  „za”,  1  głos              

„wstrzymujący   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:47:50   do   00:48:07   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:48:17   do   00:48:28   

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:48:40   do   00:49:29   
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Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:49:38   do   00:51:20   

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:51:30   do   00:53:15   

 

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:53:25   do   00:57:02   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:57:29   do   00:58:43   

  

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:58:49   do   00:59:36   

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  3  głosy  „wstrzymujące             

się”   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/494/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad   6.     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  przez  Gminę  Piła                

darowizny   nieruchomości   na   rzecz   Skarbu   Państwa.   
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:01:26   do   01:02:24   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   
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Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:   7   głosów   „za”   .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:02:32   do   01:02:48   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,    (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/495/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad   7.     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa             

w   nabyciu   budynków   użytkowych   (garaży).   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:05:31   do   01:06:04   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:06:11   do   01:06:26   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/496/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     
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Ad.   8   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  żądania  zwrotu                

bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  udziału  w  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  przy           

ul.   XXXXX   w   Pile.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:08:04   do   01:09:52   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie,   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:10:14   do   01:10:32   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/497/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad   9.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa  w  nabyciu                

lokalu   użytkowego   wraz   z   udziałem   w   nieruchomości   wspólnej.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

  

  

  
11   



Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:12:13   do   01:12:46   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:   7   głosów   „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:12:55   do   01:13:09   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   20   głosów   „za”,   (głosowało   20   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/498/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   10     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa             

w   nabyciu   budynku   mieszkalnego   położonego   przy   ul.   Tucholskiej   33   w   Pile.   
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:16:18   do   01:16:49   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6  głosów  „za”  .(jeden  radny              

nieobecny)   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:16:56   do   01:17:07   
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W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   
  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/499/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   11     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa  w  nabyciu                

lokalu   użytkowego   wraz   z   udziałem   w   nieruchomości   wspólnej.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:19:12   do   01:20:04   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  5  głosów  „za”  ,  2  głosy               

„wstrzymujące   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:20:11   do   01:20:31   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos  „wstrzymujący  się”              

(głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/500/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

 

Ad.   12     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa  w  nabyciu                

lokalu   użytkowego   wraz   z   udziałem   w   nieruchomości   wspólnej.   
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Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:21:59   do   01:22:35   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6  głosów  „za”.  (jeden  radny              

nieobecny)     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:22:45   do   01:22:57   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:23:12   do   01:23:57   

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/501/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   13   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie               

nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:25:22   do   01:25:47   
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Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:    7   głosów   „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:25:56   do   01:26:07   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/502/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   14     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku               

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:27:26   do   01:28:02   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:    7   głosów   „za”   .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:28:12   do   01:28:24   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/503/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     
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Ad.   15   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości              

położonej  w  Pile  przy  ul.  Motylewskiej  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu              

zawarcia   umowy.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -  dyrektor            

wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    o   przybliżenie   uchwały.   

Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:29:48   do   01:30:29   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania   7   głosów   „za”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:30:39   do   01:31:10   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/504/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   16   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości              

położonej  w  Pile  przy  ul.  gen.  Sikorskiego  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu               

zawarcia   umowy   najmu.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła   Monika  Łukomska  -              

dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   
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Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:    7   głosów   „za”   .     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:33:35   do   01:33:54   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/505/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     
  

PRZERWA     

------------   

WZNOWIENIE   OBRAD     

  

Ad.   17   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego             

miasta   Piły   –   strefa   lotnisko.   
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona  Wojtecka  -              

dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor  Miejskiej             

Pracowni   Urbanistycznej    o   przybliżenie   uchwały.   

Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:36:01   do   01:39:08   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania:  5  głosów  „za”  ,  2  głosy               

„wstrzymujące   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:39:17   do   01:40:03   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Wiolettę  Stalęgę           

wiceprzewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

  

  
17   



Wioletta  Stalęga  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformowała,            

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie   niejednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:40:52   do   01:41:09   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:41:25   do   01:45:28   

  

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:45:38   do   01:46:08   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:46:13   do   01:50:55   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:51:04   do   01:51:19   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:51:28   do   01:54:42   
  

Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:55:03   do   01:56:48   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie  głosujemy              

ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

załącznik   nr   4.     

  

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu           

zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   –   strefa   lotnisko   

  
Rada  podjęła  załącznik  nr  4  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  1  głos              

„wstrzymujący   się   ”(głosowało   19   radnych)     

  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     
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Załącznik   nr   3     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  –  strefa  lotnisko,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które             

należą   do   zadań   własnych   gminy   oraz   zasadach   ich   finansowania   

Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  2  głosy              

„wstrzymujące   się   ”,     (głosowało   22   radnych)   

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

  

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  –  strefa  lotnisko,  nie  narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i              

kierunków   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   

Rada  podjęła  załącznik  nr  2  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  głosowało  22              

radnych)   

Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -   ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projektu               

uchwały   .   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  1  głos  „wstrzymujący  się              

”(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/506/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   18   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego             

miasta   Piły   w   rejonie   ul.   Mickiewicza.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona  Wojtecka  -              

dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania:    6   głosów    „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:02:31   do   02:02:57   
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:03:07   do   02:03:29   

  

Radny   Ryszard   Małecki    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:03:54   do   02:05:21   

  

Iwona   Wojtecka   -   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:05:29   do   02:06:17   

  

Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:06:25   do   02:11:29   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:11:38   do   02:15:49   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie  głosujemy              

ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

załącznik   nr   4.     

  

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania            

przestrzennego   miasta   Piły   w   rejonie   ul.   Mickiewicza.   

  

Rada   podjęła   załącznik   nr   4    wynikiem   głosowania:   18   głosów   „za”,   1   głos   „przeciw”,   

(głosowało   19   radnych)     

  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     

  

Załącznik   nr   3     
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Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Mickiewicza,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury             

technicznej,   które   należą   do   zadań   własnych   gminy   oraz   zasadach   ich   finansowania.   

  

Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,  2  głosy  „przeciw”,  3                

głosy   „wstrzymujące   się   ”   (głosowało   21   radnych)     

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Mickiewicza,  nie  narusza  ustaleń  studium  uwarunkowań  i               

kierunków   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły.   

Rada  podjęła  załącznik  nr  2  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  2  głosy  „przeciw”,  4                

głosy   „wstrzymujące   się   ”   (głosowało   20   radnych)     

Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -   ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projektu               

uchwały   .   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  2  głosy  „przeciw”  4  głosy               

„wstrzymujące   się   ”   (głosowało   20   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/507/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   19   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego             

miasta   Piły   w   rejonie   ulic   Wapiennej   i   Żwirowej.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona  Wojtecka  -              

dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor  Miejskiej             

Pracowni   Urbanistycznej    o   przybliżenie   uchwały.   

Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej   przedstawiła  projekt           

uchwały.   
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Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:21:04   do   02:21:43   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   głosowania     6   głosów    „za”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:21:51   do   02:22:08   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:22:16   do   02:22:30   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  załącznika  nr  5  nie  głosujemy              

ponieważ   są   to   dane   przestrzenne.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

załącznik   nr   4.     

  

Załącznik   nr   4     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania            

przestrzennego   miasta   Piły   w   rejonie   ulic   Wapiennej   i   Żwirowej.   

  

Rada  podjęła  załącznik  nr  4  wynikiem  głosowania:  21  głosów  za”,  (głosowało  21              

radnych)     

  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   3.     
  

Załącznik   nr   3     

Rozstrzygnięcie  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  miejscowym  planie  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wapiennej  i  Żwirowej,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury               

technicznej,   które   należą   do   zadań   własnych   gminy   oraz   zasadach   ich   finansowania.     

Rada  podjęła  załącznik  nr  3  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”  (głosowało  21              

radnych)   
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Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

  

Załącznik   nr   2     

Rozstrzygnięcie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania           

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wapiennej  i  Żwirowej,  nie  narusza  ustaleń  studium               

uwarunkowań   i   kierunków   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły.   

Rada  podjęła  załącznik  nr  2  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  głosowało  21              

radnych)   

  

Załącznik   nr   1   nie   podlega   głosowaniu   -   ponieważ   jest   to   rysunek   planu.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projektu               

uchwały   .   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw”             

(głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/508/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

PRZERWA     

------------   

WZNOWIENIE   OBRAD     

  

Ad.   20   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków              

zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona  Wojtecka  -              

dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor  Miejskiej             

Pracowni   Urbanistycznej    o   przybliżenie   uchwały.   

Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:27:05   do   02:27:57   

  

  
23   



Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:28:05   do   02:28:21   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:28:25   do   02:28:54   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  1  głos  „wstrzymujący  się  ”               

(głosowało    19   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/509/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

    

Ad.   21   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium              

uwarunkowań   i   kierunków   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły.     
  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Iwona  Wojtecka  -              

dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej.   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Iwonę  Wojtecką  -  dyrektor  Miejskiej             

Pracowni   Urbanistycznej    o   przybliżenie   uchwały.   

Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej   przedstawiła  projekt           

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:32:42   do   02:34:53   

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   
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Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:31:00   do   02:31:22   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  że             

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:31:32   do   02:31:50   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”  (głosowało          

20   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/510/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   22   

Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Piły,  informacja  o  kształtowaniu  się  wieloletniej              

prognozy  finansowej  oraz  informacja  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  samorządowych            

instytucji   kultury   za   pierwsze   półrocze   2021   roku   .   

  

Informacje  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Ewelina  Ślugajska  -             

skarbnik   Gminy   Piła.   
  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:37:37   do   02:38:32   
  

Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:38:52   do   02:45:06   

  

Informacja    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   23   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  problemu  uciążliwości  i               

skutków   odpalania   fajerwerków   oraz   petard   w   czasie   Sylwestra   i   Nowego   Roku.   
  

Projekt  uchwały  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji             

Skarg,   Wniosków   i   Petycji.     
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Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Wiolettę  Stalęgę  -  przewodniczącą            

Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji    o   przybliżenie   uchwały.   

  Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji   przedstawiła  projekt              

uchwały.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:46:05   do   02:48:22   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformował,  że           

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:48:30   do   02:48:49   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt               

uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”  ,  1  głos  „przeciw”,  3  głosy                

„wstrzymujące   się”(głosowało    21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVIII/511/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   24   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.   

  

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej            

www.bip.pila.pl    w   zakładce   Rada   Miasta   Piły.  
  

Radni   nie   zadawali   pytań.   
  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

  

Ad.   25   
Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.   
  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:50:59   do   02:51:33   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:51:50   do   02:53:23   
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Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:53:31   do   02:55:45   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:55:53   do   02:56:22   

  

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:56:33   do   02:57:32   

  

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:57:40   do   02:58:39   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:58:48   do   02:59:22   

  

Krzysztof   Szewc   -   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:59:29   do   03:02:57   

  

Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:03:02   do   03:04:55   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:05:27   do   03:05:46   

  

Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:05:58   do   03:11:10   

  

Ad.   26   

Zamknięcie   obrad.   

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta             

Piły   zakończyła   obrady   XLVIII    sesji   Rady   Miasta   Piły.     

  

  

  Protokół   sporządziła          Przewodnicząca   Rady   Miasta   

/-/   Edyta   Wasielewska                 /-/   Maria   Kubica   
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